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Bedankt voor jullie input.
Vast een aantal gedachten en daarna de vragen voor vanmiddag.
Over de scope moeten we het samen eens zijn. Financiering is nu toegezegd voor Covid. Je wil iets opzetten dat ook

daarna nog blijft bestaan en snel opgeschaald kan worden, maar de nadruk nu op deze pandemie.

Ik denk dat we de tabel er helemaal uit moeten laten, of in elk geval leeg moeten laten.

Wij moeten het er wel eerst over eens zijn wat we echt zelf (@RIVM) willen doen. Als we het daar over eens zijn
kunnen we de strategie bepalen hoe we dat voor elkaar gaan krijgen. Daar kan BEE BE, via de

financieringsroute, ook mee helpen.
Infectieziektenpreventie in zkh is bv gewoon een taak van de ziekenhuizen zelf. Ik zou de groep ook willen vragen

of dat wel uit publieke middelen zou moeten komen. En dan positief geformuleerd
*

Heb vanochtend nog even

nol chen Binnen AMR maken ze bv duidelijk onderscheid tussen wat je
centraal regelt en wat je decentraal doet. Tijdens de pandemie wil je denk ik wat meer centrale sturing dan onder

normale omstandigheden. Vraag is dus wat we centraal vinden.

Vragen voor vanmiddag gaan over het bepalen van onze eigen positie en de rol die we zien voor de anderen

* Scope: Covid en daarna?

e Centraal-decentraal en hoe zien wij dan centraal? RIVM of 5 grote labs?

+ Hoe gaat de tabel er idealiter uitzien?

* Hoe zien de anderen dat en wat is er nodig?
* Welke specifieke onderwerpen (lijstie EEE willen we echt aan bod laten komen?

e Wat valt er onder publieke gezondheid?
« Welke strategie volgen we (RIVM) om het voor elkaar te krijgen?

EE -c-- voor het blanco format was dat het breder is en online veel beter leesbaar dan het RIVM format

waarbi] je veel smallere slides krijgt met minder ruimte voor tekst.
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